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Abstract (en)
[origin: CA3181435A1] The invention relates to a pressure vessel (1), comprising a vessel body (3), wherein at an upper end of the vessel body
(3) an end region (2) is formed in one piece with the vessel body (3), which has an opening (0), and a fastening structure (9) for a valve (6) formed
on the inside of a wall (2.1) surrounding the opening (0) of the end region (2). According to the invention, two outflow openings (SO) are formed
opposite each other in the wall (2.1) surrounding the opening (0) of the end region (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Druckbehälter (1), aufweisend einen Behälterkörper (3), wobei an einem oberen Ende des Behälterkörpers (3) ein
Endbereich (2) einstückig mit dem Behälterkörper (3) ausgebildet ist, welcher eine Öffnung (O) aufweist, und eine an einer die Öffnung (O) des
Endbereichs (2) umgebenden Wandung (2.1) innenseitig ausgeformte Befestigungsstruktur (9) für ein Ventil (6).Erfindungsgemäß sind in der die
Öffnung (O) des Endbereichs (2) umgebenden Wandung (2.1) sich einander gegenüberliegend zwei Ausströmöffnungen (SO) ausgebildet.
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